

MACAO
澳门

EXPERIENCE **MACAO**
Unlimited

5天DAYS 4晚NIGHTS
**澳门/珠海/广州
美食团**

MACAO / ZHUHAI / GUANGZHOU
GOURMET TOUR

全程无购物站 NO SHOPPING STOP

行程 精粹
HIGHLIGHT

- 📍 珠海渔女
Zhuhai Fisher Girl
- 📍 黄飞鸿纪念馆
Memorial Hall of Huang Feihong
- 📍 顺德清晖园
Qinghui Garden
- 📍 澳门大三巴牌坊
Ruins of St.Paul's Cathedral
- 📍 石景山公园
Jingshan Park
- 📍 威尼斯人娱乐场
Venetian Casino

特选 **膳食** 
Special Cuisine

- 🍽️ 珠海鲍鱼生蚝风味
Zhuhai Abalone Oyster Cuisine
- 🍽️ 佛山柱侯鸡
Foshan Stewed Cuisine
- 🍽️ 粤式点心餐
Guangzhou Dim Sum
- 🍽️ 黄妈妈私房菜
Madame Wong Private Kitchen
- 🍽️ 海鲜烤肉自助餐
Seafood Barbecue Buffet
- 🍽️ 葡式风味餐
Portuguese Cuisine

5天4晚

澳门/珠海/广州 美食团

Tour Code: 5MZFG (G4.1)  俊旅游 603-8060 1199



1 吉隆坡 澳门国际机场

(-/-/晚)

- 集合于吉隆坡国际机场，乘搭航班飞往澳门机场。
- 大三巴牌坊** — 其正式名称为圣保禄大教堂遗址，一般称为大三巴或牌坊，是澳门天主之母教堂正面前壁的遗址。大三巴牌坊是澳门的标志性建筑物之一，同时也为“澳门八景”之一。
- 妈祖庙** — 是澳门最著名的名胜古迹之一，存在至今已五百年。
- 盛世莲花** — 盛世莲花是澳门在回归中国时，中国中央赠送给澳门特别行政区政府的礼物。是澳门著名地标及旅游景点之一，会使用莲花造型是因为澳门特别行政区的标志是一朵莲花。
- 威尼斯人娱乐场** — 全球最大的娱乐场，集大型博彩娱乐、赌场、会展、酒店及表演、购物元素于一体。

2 珠海 顺德 佛山

(早/午/晚)

- 石景山公园** — 石景山公园依山傍水，集观赏石景、登高望远、儿童游乐、体育极限运动为一体。公园内目前有山顶观景景区、山腰石景区、湖畔游憩区、索道滑道区、大型游乐场区五个区域。乘坐石景山索道登上山顶，可以俯瞰到香炉湾以及澳门、珠海全貌，是整个珠海市的最佳观光点。
- 清晖园** — 是广东四大名园之一，建于明代的古代园林建筑物。
- 顺德大牌坊** — 中华第一牌坊是“新十景”之一位于佛山市顺德新城西部太平山麓，是目前世界上最高大的牌坊。建于2002年，为三跨式巨型中式牌坊；有亚洲第一坊的称号。
- 大良特产一条街** — 华盖路步行街是顺德大良唯一的一条商业步行街，全长约600多米，记得品尝老字号李禧记的顺德特产小吃-双皮奶。

3 佛山 广州

(早/午/晚)

- 佛山祖庙** — 佛山祖庙位于广东省佛山市禅城区，北宋元丰年间(1078-1085年)始建，明洪武五年(1372年)重修，至清代初年逐渐成为一座体系完整、结构严谨、具有浓厚地方特色的庙宇建筑，祖庙供奉道教真武玄天上帝。
- 叶问馆** — 叶问是广东佛山的大族富家子弟。在咏春拳术方面有极深的造诣，武德人品堪称楷模，咏春拳派同仁一致推崇他为“一代宗师”。
- 黄飞鸿纪念馆** — 纪念黄飞鸿这位杰出的武林宗师。
- 广州有轨电车观光-黄埔古港** (车观) — 乘全国首列旅游观光-醉观光主题有轨电车/沿着花海江畔，穿梭新城地标，一览花城旖旎，领略广州新貌。
- 北京路步行街** — 北京路步行街两侧商铺、商场、餐厅、咖啡馆林立，当然，在这里你也可以尝到很多广州当地的特色小吃。
- 广州珠江夜游** — 珠江全长2320千米，是我国第二大河流，两岸具有特色的夜景之一。

4 广州 珠海

(早/午/晚)

- 名人蜡像馆** — 展示了当地近代名人蜡像。
- 珠海渔女** — 市位于中国珠海市香炉湾畔的巨型石雕，为著名旅游景点。珠海渔女现为珠海十景之一，并是珠海市标志性的雕塑。
- 情侣海滨路** — 情侣路是珠海城市的象征。因其风景秀丽、海涛阵阵、空气清新，是珠海市民特别是情侣们休闲散步的好去处，所以珠海人叫这条路为情侣路。
- 圆明新园(不含表演)** — 是中国首批4A级景区之一，为清代御苑，其基址为明代皇亲国戚的故园遗址。
- 日月贝歌剧院(远观)** — 中国唯一建筑在海岛上的歌剧院-珠海大剧院。
- 拱北地下城商场** — 自由活动和购物。

5 珠海 澳门国际机场 吉隆坡

(早/-/-)

- 送往澳门机场，返回温暖的家。

配合项目

圆明新园游园车+石景山往返缆车+夜船游珠江+特色糖水

5 DAYS 4 NIGHTS

MACAO / ZHUHAI / GUANGZHOU GOURMET TOUR







Tour Code: 5MZFG (G4.1)  俊旅游 603-8060 1199







1 Kuala Lumpur Macau International Airport (-/-/D)

-  Assemble at KL International Airport, depart flight to Macao.
-  Ruins of St. Paul's Cathedral — Is the ruins of the front anterior wall of the Mother Church of Macau. The Ruins of St. Paul is one of Macau iconic buildings and one of the eight sights of Macau.
-  A-Ma Temple — Which is built 500 years ago in homage to a girl who saved seamen's life.
-  Golden Lotus Square — Is a gift from the Central Government of China to the Macao Special Administrative Region Government when it returned to China. It is one of Macau's famous landmarks and tourist attractions. The lotus shape is used because the logo of the Macao Special Administrative Region is a lotus flower.
-  Venetian Casino — The world's largest casino that integrates large-scale gaming entertainment, casinos, conventions, hotels and performances, and shopping elements.






2 Zhuhai Shunde Foshan (B/L/D)

-  Jingshan Park — Is surrounded by mountains and waters, and it is a combinasports. There are currently five areas in the park, such as the Peak View Area, Cableway Slide Area, and the Large Playground Area. Take the Shijingshan Ropeway to the top of the mountain and overlook the panoramic view of Macau and Zhuhai. It is the best sightseeing spot in Zhuhai.
-  Qinghui Garden — Qinghui Garden is an ancient garden building originally built in the Ming Dynasty, It is one of the four famous gardens in Guangdong.
-  Shunfeng Arch — Built in 2002, have three-span giant Chinese archway; with the title of Asia's first Arch.
-  Daliang Walking Street — Remember to taste one of the local product named Double Skin Milk. Proceed to Foshan after dinner check in hotel.

3 Foshan Guangzhou (B/L/D)

-  Foshan The Ancestral Temple — A famous Daoist temple in the downtown.
-  Ip Man Museum — The museum has a collection and exhibition of Yip Man's Wing Chun information.
-  Wong Fei-hung Memorial Hall — Remember of Master Huang Fei Hong.
-  Tourist Tram — Take the first tour of the country - sightseeing theme tram / along th Huahai River. Shuttle the new city landmark. Take a look at the flower city. Enjoy the new look of Guangzhou.
-  Beijing Road Pedestrian Street — have a lot of local snacks in Guangzhou.
-  Guangzhou Pearl River — The Pearl River is 2,320 kilometers in length and is the scnd largest river in China. One of the characteristic night view.

4 Gunagzhou Zhuhai (B/L/D)

-  Celebrities Wax Museum
-  Zhuhai Fisher Girl — Facing beautiful Xianglu Bay, The Fisher Girl Statue is regarded as the signature artwork at Zhuhai.
-  Lover's Road — Is one of the symbols in the Zhuhai City. Because of its beautiful scene and fresh air, it becomes a good place to have a leisurely stroll especially for the lovers so the Zhuhai citizen named is Lover's Road.
-  Yuanming New Garden — One of the first 4A-level scenic spots in China, is the imperial garden of the Qing Dynasty. Its base site is the ruins of Yuanyuan (excluding performances) of the relatives of the Emperor of the Ming Dynasty.
-  Zhuhai grand theatre (Far View) — Has a unique style. The shape of the two large and small "shells" constitutes the overall image of the opera house, and it can be seen standing above the sea in a fairly extensive area of the city.
-  Gongbei Underground Mall - Free time for shopping

5 Zhuhai Macau International Airport Kuala Lumpur (B/-/-)

-  Proceed to airport for the flight back home.

Compulsory Item

Yuanming New Garden + Jingshan Park Cable Car + Night boat tour along Pearl River + Special Dessert



备注

1. 行程表所列出的航班资料、交通、行程、酒店住宿及膳食安排，将可能因应不同的出发日期而有所变动，恕可能不及时通知。若报名后行程表有所变动，本社将另行个别通知。
2. 行程、膳食及住宿的先后次序，将以当地接待社安排为准。
3. 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小，但若巴士行李舱放置空间不足时，或会遇上行李箱得放置在车厢内的可能，所以一人一座位为前提。
4. 基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解，务必在报名时提前通知本社。本社将另作安排，但将以最终确认为准。
5. 因季节性的气温转变，多数酒店及餐厅都以中央空调来控制室内温度，空调设定为时段或是无空调提供，如遇此状况敬请谅解。团体房型及等级分配，由当地酒店排房为准，非本社所能掌控。
6. 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
7. 本社对旅客的任何费用损失不承担任何责任，有关保障范围及承保条款，请参阅保单。
8. 若遇上特殊情况或其他不可抗拒之因素如天气不佳导致海陆空交通延误或取消，错过住宿，膳食及景点观光等等，本社保留放弃或更改景点的权利，以免耽误下一个景点的观光时间，并无任何代替景点。
9. 若旅客决定离团，所有的费用恕不退还。
10. 行程表附上的照片仅供参考。
11. 为确保消费者权益，详情请参阅单据背页之基本条规细节。
12. 旅客所持有的国际护照或任何旅游证件需拥有至少6个月的有效期间。旅客需于有效期内返回本国。
13. 2岁 - 11岁属于儿童，12岁及以上皆属于成人。

TERMS & CONDITIONS

1. Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stated in the brochure are subject to change without prior notice. Any changes after booking shall be advised accordingly.
2. The sequence of itinerary, meals and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local ground operator.
3. Tour buses are arranged based on group size. Every passenger is entitled to one seat each. Should there be extra seats remaining, it shall be reserved for baggage storage.
4. Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.
5. Due to seasonal change in temperature and weather, most hotels and restaurants have a central control system to regulate the indoor temperature for the comfort of tour members and the system cannot be adjusted by the tour members.
6. The room type and category allocated shall depend on the hotel's room availability and arrangement, and is not predetermined by the Company.
7. Purchase of travel insurance is highly advisable. The Company shall not liable for any losses or personal expenses incurred by the tour members during the tour. Kindly refer to the insurance policy for the terms of coverage.
8. Due to adverse weather conditions, traffic congestion, and other unforeseen circumstances, the Company reserves the rights to rearrange, change or abandon the tour itinerary without prior notice and there shall not be any reimbursement.
9. For passengers who wish to deviate from tour, no refund shall be entertained for any unutilized portion of the tour.
10. The images shown in tour itinerary are only for indicative.
11. For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard terms and conditions.
12. An International passport or other recognized travel documents which should be valid for at least 6 months from the date of return to country of origin.
13. 2-11 years old categorize as child; 12 years old and above are categorize as adult.